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Verslag 

bijeenkomst OPR Sterk VO 
 

Datum en tijd  17 December 2024, 19.00 – 20.30uur  
Plaats   Sterk VO op de van Lieflandlaan 117 te Utrecht 
Voorzitter   Bertine Mink van der Molen 
Aanwezig Lilian Blom (USG | NUOVO, personeel), Ines di Lollo (Leidsche Rijn College | 

NUOVO, ouders), Evert Izeboud (de Passie | St Evangelisch Bijbelgetrouw 

Onderwijs VO, personeel), Jard de Jager (Fritz Redlschool | KSU, 
personeel), Marlies Kunst (Niftarlake College | PCOU Willibrord, personeel), 
Tamara van Duinen (Kranenburg Praktijkonderwijs | PCOU Willibrord 
personeel),Constantijn Tilanus (Ithaka | NUOVO, personeel), Sanne 
Gratama van Andel (Fritz Redlschool | KSU, ouders), Randy Heilbron (Fritz 

Redlschool | KSU, ouders), Baukje Marye van Seggeren (UniC | NUOVO, 
personeel) 

Afwezig Veronica Martinez Sobrino (USG | NUOVO, ouders), Eva de Jong (USG | 
NUOVO, ouders) 

Sterk VO   Myrthe de Jong, Nicole Schepers (verslag)    

 
1. Welkom en opening door de voorzitter  

Bertine opent het overleg en heet iedereen welkom. Veronica en Eva zijn door ziekte 
verhinderd. 
 

2. Vaststellen van de agenda 
Bij de bespreekpunten wordt het rooster van aftreden toegevoegd. 

 
3. Korte mededelingen  

• Gemeente Stichtse Vecht heeft laten weten de opdracht aan TIM Stichtse Vecht per 
januari 2027 niet te verlengen. Drie jaar geleden is TIM Stichtse Vecht gestart als 
jeugdhulpaanbieder in de gemeente van Stichtse Vecht. Het eerste jaar na de 

aanbesteding was sprake van opstartproblemen bij TIM. Geleidelijk is er met ieders 
inzet steeds meer lijn gekomen in de samenwerking en weten partijen elkaar beter te 

vinden. De hard opgelopen kosten zorgden voor zorgen bij de gemeente. De Gemeente 
heeft aangegeven dat als gevolg van de hervormingsagenda jeugd niet kan worden 
verlengd. Voor de inkoop van de specialistische jeugdhulp en specialistische wmo-
begeleiding wordt aangesloten bij de regionale inkoop Jeugdhulp en Wmo van de regio 
Utrecht West. Voor het organiseren van de wijkteams en toegang wordt gedacht aan 
quasi-inbesteden binnen de Gemeente. Sterk VO is overvallen door het besluit en heeft 

veel vragen. In januari staat een gesprek met de wethouders gepland. 
 
Marlies laat weten dat het besluit al gevolgen heeft. Er worden alleen nog kortlopende 
trajecten ingezet, personeel vertrekt al en er is veel onrust. 

 
• WMS-congres 

Elke jaar organiseert Stichting Onderwijsgeschillen het WMS-congres. Het congres is 

bestemd voor leden van de (G)MR's, besturen en schoolleiders. Het is een dag vol 
inspirerende workshops voor iedereen die betrokken is bij medezeggenschap. Misschien 

goed om volgend jaar aan te sluiten. WMS-congres - InfoWMS 
 

• Webinar ‘versterking positie ouders en leerlingen in passend onderwijs’ kan worden 
  nagekeken op: 
   Terugblik | Online sessie wet Versterking positie ouders en leerlingen - Steunpunt  

Passend Onderwijs 
 

• De directeur-bestuurder van samenwerkingsverband Utrecht PO heeft afgelopen vrijdag 
aangekondigd te stoppen. Vanuit Sterk VO wordt op allerlei terreinen samengewerkt 
met swv PO. Sterk VO houdt uiteraard nauw contact met swv PO en gaat ervan uit dat 
dit geen impact heeft op de samenwerking, met name de TLC en de PO-VO overstap. 

  

https://www.infowms.nl/wms-congres/
https://www.steunpuntpassendonderwijs-povo.nl/terugblik/terugblik-online-sessie-wet-versterking-positie-ouders-en-leerlingen/?utm_medium=email
https://www.steunpuntpassendonderwijs-povo.nl/terugblik/terugblik-online-sessie-wet-versterking-positie-ouders-en-leerlingen/?utm_medium=email
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4. Deel 1 vergadering OPR + Myrthe de Jong 

 
Actualiteitenoverzicht Sterk VO nov/dec 2024 
Een aantal punten wordt nader besproken: 
 

• VSO-capaciteit 
De verantwoordelijkheid met betrekking tot de ondersteuningsmogelijkheden veranderd 
niet ten opzichte van nu. De menukaart is bedoeld voor professionals, zodat alle 

mogelijke opties bekeken worden. Het is aan school en ook het gehele netwerk om te 
zorgen dat een leerling goed terecht komt.  

 
Om instroom op het VSO te voorkomen is het belangrijk om de basis in de scholen te 
versterken. Scholen hebben steeds meer aanbod, maar ook de vraag blijft toenemen. 
Steeds meer leerlingen hebben een ondersteuningsvraag. Het percentage groei in het 

VSO is wel stabiel. Er wordt ook gekeken naar andere samenwerkingsverbanden, 
bijvoorbeeld Amsterdam. In Amsterdam is een stop gezet op instroom in het SO. Sterk 

VO kiest ervoor eerst te zorgen dat leerlingen op het reguliere VO kunnen blijven en 
dan de instroom af te bouwen. Sterk VO volgt de ontwikkelingen in Amsterdam, maar 
is kritisch. 

 
• Eenzijdige tlv 

Van een eenzijdige TLV is sprake als een TLV wordt afgegeven terwijl ouders het er niet 
mee eens zijn. In het verleden kwam dit 1 à 2 keer per drie jaar voor. Maar recent is 
sprake van meerdere eenzijdige TLV’s. Omdat dit proces niet helpend is voor leerlingen 
en ouders, willen we dit zoveel mogelijk voorkomen. Het is belangrijk om goed te 
evalueren waarom een eenzijdige TLV wordt afgegeven en hierin ook ouders en 
leerlingen mee te nemen. Dit gebeurt ook en wordt vastgelegd. Ouders voelen zich 
vaak ook wel gehoord door het samenwerkingsverband. Waarom het scholen eerst wel 

lukte om in afstemming met ouders en leerling een TLV te verstrekken en nu niet meer 
komt mogelijk door de toename van ondersteuningsvragen. Er is mogelijk minder 
ruimte beschikbaar om goed met elkaar af te stemmen. Als oplossing is de extra stap 
in het proces toegevoegd waarbij het samenwerkingsverband meedenkt en bekijkt of er 
mogelijk nog andere stappen kunnen worden gezet om het traject van een eenzijdige 

aanvraag te voorkomen. Deze werkwijze is bij het Samenwerkingsverband in 

Amsterdam succesvol gebleken. 
 

• Brugfunctionaris 
De toegevoegde waarde van een brugfunctionaris ten opzichte van een 
ondersteuningscoördinator is dat de brugfunctionaris laagdrempeliger benaderbaar is 
voor ouders. De brugfunctionaris is bijvoorbeeld aanwezig bij koffieochtenden, op het 
schoolplein en bij ouderavonden. De brugfunctionaris kan algemene vragen 

beantwoorden en ouders wegwijs maken en heeft contact met de 
ondersteuningscoördinator.  

 
• Cockpitoverleg MT-kernpartners 

Betreft een overleg met de kernpartners in de Gemeente Utrecht. Stichtse Vecht heeft 
een eigen overlegstructuur. 

 

• Schoolleidersoverleg 
Myrthe licht toe dat de AO-er (adviseur passend onderwijs) vooral bezig is met 

casuïstiek en daardoor minder toekomt aan het versterken van de basis. Schoolleiders 
hebben aangegeven de AO-er hier ook vooral op in te willen zetten en de ontwikkeling 
van de basis zelf vorm te willen geven. Soms is de afstand tussen de schoolleider en 
het OCO-team (ondersteuningcoördinatoren team) echter groot en is het voor de 

schoolleider onvoldoende duidelijk wat de input van de AO-er in het OCO-team 
daadwerkelijk is. Per school zijn hierin wel verschillen. Sterk VO neemt de evaluatie van 
de rol van de AO-er en de tweeledige opdracht als thema mee richting het nieuwe 
ondersteuningsplan. 

 
Bespreken Kaderbrief en begroting 
Myrthe deelt een presentatie met antwoorden op de vragen van de OPR over de kaderbrief 

en de begroting. De presentatie wordt meegestuurd met het verslag van de vergadering. 
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De begroting is vorige week goedgekeurd in de ALV. Volgend jaar plannen we de vergadering 

waarin de begroting besproken wordt zo in dat deze vóór de ALV plaatsvindt. 
 
5. Deel 2 vergadering OPR 

 
Verslag OPR-vergadering 15 oktober 2024 
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 

Goedkeuren van de 2 reglementen OPR Sterk VO en het medezeggenschapsstatuut 
OPR en PMR Sterk VO 
De 2 reglementen en het medezeggenschapsstatuut worden goedgekeurd en na 
ondertekening op de website geplaatst. De voetnoot van het huishoudelijk reglement en het 
reglement OPR worden nog gelijkgetrokken. 
 

Bespreekpunten: 
• Leerlingen Klankbordgroep OPR Sterk VO 

Op 20 januari 2025 is een 1e bijeenkomst gepland. Tamara, Marlies en Constantijn 
kijken of er in hun scholen leerlingen zijn die zouden willen aansluiten. Nicole stuurt 
hen de gegevens van de uitnodiging. In de OPR is onder de oudergeleding ruimte voor 
2 leerlingen uit de leerling klankbordgroep. In het voorzittersoverleg ALV, PMR en OPR 
is gevraagd of deze twee plekken onder de OPR of het SWV vallen en hoe dit geborgd 

wordt? De klankbordgroep is nog in ontwikkeling, waarbij vorm en inhoud nader 
gedefinieerd zullen worden en ook de structuur ontwikkeld zal worden. Bij de 
bijeenkomsten van de klankbordgroep sluiten ook 2 OPR leden oudergeleding aan. Bij 
de volgende OPR-vergadering wordt een update gegeven.  

 
• Nieuw ondersteuningsplan Sterk OV  
 Nicole geeft het tijdpad door aan Bertine om te delen met de OPR. 

 
• Plaatsvervangend voorzitter, secretaris en penningmeester OPR 

Bertine vraagt de OPR leden om na te denken over wie plaatsvervangend voorzitter wil 
zijn. Lilian is secretaris en heeft aangeboden om ook penningmeester te zijn. De OPR 
leden zijn hiermee akkoord. 

  

• Gezamenlijk overleg ALV-PMR-OPR 
 De OPR heeft voorkeur voor 17 maart 2025. Indien de ALV en de PMR ook op 17 mrt   
  a.s. akkoord geven, zal bevestiging van de datum worden door gegeven. Bertine zal  
  een mail sturen aan de OPR om input, ideeën bij de OPR-leden op te halen v.w.b. de 
  inhoud en vorm van dit gezamenlijke overleg. 

 
• Cursus OPR  

De Vereniging Openbaar Onderwijs biedt een OPR-startcursus aan. Evert neemt contact 
op om de OPR hiervoor aan te melden. Eerder heeft Evert contact gehad met CNV over 
een cursus OPR. Nadere informatie bij cursusaanbod volgt via Evert. Evert zal offertes 
doorsturen naar de penningmeester. 

 
• Thema bespreking volgende vergadering 1 april 2025 

 Ondersteuningsplan en tijdspad  

 
• Duur vergadering. 

 Besloten wordt om 18:00 gezamenlijk te eten en van 18:30 tot 20:30 te vergaderen. 
 

• Rooster van aftreden 
Lilian stelt voor het aantreden van OPR-leden per 1 augustus in laten gaan, zodat dit 

per schooljaar verloopt. De OPR leden zijn hiermee akkoord. Lilian maakt hiervoor een 
opzet. 

 
6. Rondvraag en afsluiting  

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. Bertine bedankt de deelnemers voor hun 
aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering. 

   

7. Data 
OPR-vergadering 1 april 2025 volgens reguliere jaarschema 
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Actielijst 
 

  Actie Wie Deadline status 

005 Opvragen trainingsmogelijkheden 
OPR en offertes bij Vereniging 
openbaar onderwijs en CNV  

Evert 1-2-2025 Nieuw 

006 Ondertekenen en op website 
plaatsen aangepaste 2 
reglementen OPR en 
medezeggenschapsstatuut 

Nicole 01-02-2025 Gereed 

007 Aanpassen rooster van aftreden Lilian 01-02-2025 Nieuw 

008 Tijdspad nieuwe 
Ondersteuningsplan doorgeven 

aan Bertine 

Nicole 10-1-2025 Gereed 

009 Ideeën/input/thema’s opvragen 

voor 17 mrt ALV-PMR-OPR 

Bertine 30-01-2025 Nieuw 

  
 


